

Minimum progress - basic answer describing simple clothes. Not a comprehensive response, still struggling to use reasons and connectives.

我理想的校服是红色的毛衣和蓝色的裤子。我喜欢红色。我不喜欢黄色。

Good response - more comprehensive answer. A longer list of clothing items, potentially with some odd items of clothing (帽子/短裤). Reasons and connectives successfully used.

我理想的校服是红色的毛衣，蓝色的裤子，黑色的帽子和白色的袜子。我喜欢穿裤子因为很舒服。我不喜欢穿裙子因为不酷。我喜欢红色，但是我不喜欢黄色。

Excellent response - answer shows some flair for Chinese and a willingness to push the boundaries of what is possible at the moment. Student may have given their opinion on their current school uniform and will have successfully blended opinions, justifications and connectives to form extended sentences.

我理想的校服是红色的毛衣，蓝色的裤子，黑色的帽子和白色的袜子。我喜欢穿裤子和毛衣因为比较舒服，但是我不太喜欢穿裙子因为我觉得不酷。我不喜欢我的校服因为我不喜欢校服的颜色。